
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                        

Protokół nr XXXV/13 

 z posiedzenia Rady Powiatu Gryfickiego IV kadencji 

w dniu 27 września 2013 r. 

 

 

  
Trzydzieste piąte posiedzenie Rady Powiatu Gryfickiego IV kadencji odbyło się dnia              

27 września 2013 r., w sali 315 w siedzibie Starostwa Powiatowego w Gryficach przy Placu 

Zwycięstwa 37.  Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 10.00  i zakończyło się  o godz. 10.35. 

Skład ustawowy Rady Powiatu Gryfickiego liczy 19 radnych – na sesji obecnych było                  

16 radnych. Radni: Józef Gandurski, Marek Gołuchowski, Roman Łobożewicz-              

nieobecni usprawiedliwieni. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista przybyłych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli również: Pan Ireneusz Wojciechowicz - Wicestarosta            

Powiatu, Skarbnik Powiatu – Grażyna Obrębska – Starzec, Sekretarz Powiatu –              

Stanisław Hołubczak,  Dyrektor  Placówki Opiekuńczo –Wychowawczej Dom dla Dzieci  

w Gryficach – Aldona  Byczkiewicz,  dyrektor  Wydziału  Urbanistyki, Architektury               

i Budownictwa – Dariusz Grochowicz, dyrektor Wydziału Geodezji i Gospodarki              

Nieruchomościami – Ryszard Niemczuk, dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Gryficach 

– Marzena Pelc, dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryficach –Beata Smoleńska, 

dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych – Stanisław Stolz, dyrektor Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjlanych w Trzebiatowie- Renata Tracz, Państwowy Powiatowy Inspektor  

Sanitarny – Elżbieta Dembowska, Przewodniczący Rady Powiatowej Ogólnopolskiego  

Porozumienia  Związków Zawodowych w Gryficach – Stanisław Sadowski, z-ca            

Komendanta Powiatowego Państwowej  Straży Pożarnej  w Gryficach – Roman Pikulski, 

Prezes Zarządu Powiatowego OSP RP w Gryficach – Franciszek Gródecki. 
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Trzydziestą piątą sesję Rady Powiatu Gryfickiego otworzyła o godz. 10.00                   

Przewodnicząca  Rady Powiatu Renata Teresa Korek. Powitała zebranych następnie na    

podstawie listy obecności stwierdziła quorum. 

 

  Przewodnicząca  Rady Renata Teresa Korek  odczytała porządek obrad, zapytała radnych   

czy mają uwagi do porządku obrad.  

  Wicestarosta Ireneusz Wojciechowicz poprosił o wprowadzenie do porządku obrad XXXV 

sesji Rady Powiatu  projekt uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Gryfickiego do 

projektu  realizowanego  pod  nazwą:” Płoty  - miasto dwóch Zamków – ochrona  

dziedzictwa  kulturowego  poprzez renowację i konserwację  zamków  na terenie 

miasta płoty „ w ramach Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru 

Gospodarczego  2009-2014 i Norweskiego Mechanizmu Finansowego 2009-2014. 

Zaproponował by projekt uchwały  został wpisany w punkcie 10 porządku obrad. 

 

  Radny Sławomir Sidor  wyraził zdanie, że nowy projekt uchwały powinien być zapisany     

w punkcie 6  porządku obrad. 

 

  Skarbnik Powiatu Grażyna Obrębska-Starzec wyjaśniła, że uchwała o której mowa  jest 

przygotowana do podpisania i ma odpowiednią numerację a  wprowadzenie uchwały do 

punktu 6 spowoduje  zmianę  numeracji, w związku z powyższym poprosiła Szanowną 

Radę o pozostawienie  porządku obrad  bez zmian i dopisanie nowego projektu uchwały               

w  punkcie 10 porządku obrad. 

 

  Wicestarosta Ireneusz Wojciechowicz wyjaśnił, że projekt o którym mowa będzie 

realizowany w partnerstwie w Gminą Płoty. Powyższa inwestycja jest  zapisana w  uchwale 

budżetowej. 

 

  Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek zapytała radnych kto jest za tym by projekt 

uchwały znalazł się w punkcie 10 porządku obrad. 
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  W wyniku głosowania przy „3” głosach  „wstrzymujących”, „13” głosach „za”, nowy 

projekt uchwały został wprowadzony do punku 10 porządku obrad. 

 

  Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poprosiła radnych o przegłosowanie porządku 

obrad XXXV  sesji Rady Powiatu po zmianie. 

Radni jednomyślnie przyjęli porządek obrad XXXV sesji Rady Powiatu, który stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przyjęcie  porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

3. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  o przebiegu  

wykonania budżetu za I półrocze 2013 roku, o kształtowaniu się  wieloletniej  

prognozy finansowej za I półrocze 2013 roku. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu  w sprawie współdziałania między jednostkami 

samorządu terytorialnego  przy realizacji  zadania publicznego i wydzielenia  na 

ten cel  odpowiedniego majątku. 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej 

jednostce samorządu terytorialnego. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  zmiany  uchwały Nr XXVI/195/12 

Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian  w budżecie powiatu na 2013 rok. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/196/12 

Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Gryfickiego na lata 2013-2021. 
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8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  uchwalenia regulaminu użytkowania 

hali widowiskowo-sportowej Gryf Arena w Gryficach. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych. 

10.  Podjęcie uchwały rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Gryfickiego do 

projektu  realizowanego pod nazwą: „ Płoty  - miasto dwóch  zamków – ochrona 

dziedzictwa kulturowego poprzez renowację i konserwację zamków na terenie 

Miasta Płoty” w ramach  Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Go-

spodarczego  2009-2014 i Norweskiego Mechanizmu  Finansowego 2009-2014. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zakończenie posiedzenia.                                                

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Renata Teresa Korek zapytała radnych czy mają uwagi              

do protokołu  z ostatniego posiedzenia.  

Radni nie mieli uwag. 

W wyniku głosowania przy „16” głosach „za”, został  przyjęty protokół z ostatniego                

posiedzenia, który stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad 2) 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek zapytała radnych czy mają pytania                       

do sprawozdania z prac Zarządu. 

Radni nie mieli pytań. 

Radni jednomyślnie przyjęli sprawozdanie z prac Zarządu. 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad 3) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  o przebiegu                

wykonania budżetu za I półrocze 2013 roku, o kształtowaniu się  wieloletniej             

prognozy finansowej za I półrocze 2013 roku. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „ 1” głosie  wstrzymującym,  „15 ” głosach  ”za”, została 

podjęta uchwała  Nr XXXV/266/13, w sprawie przyjęcia informacji  o przebiegu                  

wykonania budżetu za I półrocze 2013 roku, o kształtowaniu się  wieloletniej  prognozy 

finansowej za I półrocze 2013 roku, która stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 4) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu  w sprawie współdziałania między jednostkami 

samorządu terytorialnego  przy realizacji  zadania publicznego i wydzielenia  na 

ten cel  odpowiedniego majątku. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XXXV/267/13,w sprawie współdziałania między jednostkami samorządu                       

terytorialnego  przy realizacji  zadania publicznego i wydzielenia na ten cel                 

odpowiedniego majątku, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Ad 5) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej           

jednostce samorządu terytorialnego. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XXXV/268/13,w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce                         

samorządu terytorialnego, która  stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 6) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  zmiany  uchwały Nr XXVI/195/12 Ra-

dy Powiatu Gryfickiego oraz zmian  w budżecie powiatu na 2013 rok. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XXXV/269/13,w sprawie zmiany  uchwały Nr XXVI/195/12 Rady Powiatu                    

Gryfickiego oraz zmian  w budżecie powiatu na 2013 rok, która stanowi załącznik              

nr 9 do  protokołu.  
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Ad 7) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/196/12 Rady 

Powiatu Gryfickiego oraz zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfic-

kiego na lata 2013-2021. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy „16” głosach ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XXXV/270/13,w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/196/12 Rady Powiatu Gryfickie-

go oraz zmian wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfickiego na lata                  

2013-2021, która stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 8) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie  uchwalenia regulaminu użytkowania 

hali widowiskowo-sportowej Gryf Arena w Gryficach. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XXXV/271/13,w sprawie uchwalenia regulaminu użytkowania hali                                    

widowiskowo-sportowej Gryf Arena w Gryficach, która  stanowi załącznik nr 11 do pro-

tokołu.  
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Ad 9) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie opłat za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XXXV/272/13,w sprawie opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, która              

stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 

Ad 10) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Gryfickiego do 

projektu  realizowanego pod nazwą: „ Płoty  - miasto dwóch  zamków – ochrona 

dziedzictwa kulturowego poprzez renowację i konserwację zamków na terenie 

Miasta Płoty” w ramach  Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Go-

spodarczego  2009-2014 i Norweskiego Mechanizmu  Finansowego 2009-2014. 

  Przewodnicząca Rady - Renata Teresa Korek odczytała projekt uchwały. 

Przewodnicząca zapytała radnych  czy mają pytania do odczytanego projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

W wyniku głosowania przy  „16 ” głosach  ”za”, została podjęta uchwała                                    

Nr XXXV/273/13,w sprawie przystąpienia Powiatu Gryfickiego do projektu  realizowa-

nego pod nazwą: „ Płoty  - miasto dwóch  zamków – ochrona dziedzictwa kulturowego 

poprzez renowację i konserwację zamków na terenie Miasta Płoty” w ramach  Mechani-

zmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego  2009-2014 i Norweskiego 

Mechanizmu  Finansowego 2009-2014, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
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Ad 11) 

Interpelacje i zapytania radnych. 

W tym punkcie nie było pytań. 

Radny Sławomir Sidor  wyraził zdanie, że zgłaszał na komisji,  już oficjalnie, mam 

prośbę ponieważ gmina Gryfice wyremontowała odcinek drogi od świateł                         

Wojska Polskiego do ul. Armii Krajowej i tam jest wyjazd z ulicy z Nadbrzeżnej z ulicy 

powiatowej. Mam prośbę by Zarząd Dróg Powiatowych obniżył studzienki, które tam 

są, bo w tej chwili jest taka  różnica, że  w  samochodzie można coś urwać. 

 

Wicestarosta Ireneusz Wojciechowicz odpowiedział, że te studzienki służą do                       

kanalizacji sanitarnej i są własnością ZGK.. 

 

Radny Zbigniew Chabowski- jeżeli  jesteśmy przy temacie dróg powiatowych myślę że 

niedługo będzie rocznica, pytałem o ul. Śniadeckich  ponawiam pytanie z prośbą               

o  informacje – jak się przymierzamy i co chcemy z tym fantem zrobić. 

 

Też mija rocznica w sprawie  Powiatowego Urzędu Pracy, nie otrzymałem informacji  w 

zakresie  wykorzystywanych środków  i jak  je realizujemy, jeżeli to sprawia  trudności 

to proszę przekazywać informacje Społecznej Radzie Zatrudnienia. Proszę                              

o dostarczenie informacji dla mnie. 

 

Pytanie kieruje do Pana Starosty  czy w okresie Referendum czyli Referendum Gminy 

Gryfice były udostępniane pomieszczenia starostwa dla celów  referendalnych. 

 

Na jakich  zasadach  tablice- bilbordy  były  wykorzystywane w celach prowadzenia  

Referendum – proszę o informację. 
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Radny Sławomir Sidor wyraził zdanie, ja  w uzupełnieniu do zapytania chciałbym  się 

spytać  w momencie kiedy ktoś na tej studzience urwie koło – gdzie pójdzie. Rozumiem, 

że do właściciela drogi  bo tak prawo mówi. Myślę, że właściciel drogi jest zobowiązany 

do poprawienia. 

 

 

Starosta Kazimierz Sać wyraził zdanie, Sławek w sumie masz rację, wystosujemy           

pismo do Zakładu Gospodarki Komunalnej  w którym  będziemy wnosili o jak                

najszybsze usunięcie  i wskazanie konsekwencji.  

 

 

Ad 12) 

Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek poinformowała, że w niedzielę  odbyła się 

impreza strażacka, gratuluje strażakom udanej imprezy. Mamy zaproszenie na sesję do 

Gminy Karnice, sesja odbywa się dzisiaj. Dostaliśmy zaproszenie na  XI Forum Finansów - 

informacja jest w Biurze Rady. 

 

Ad 13) 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

W punkcie tym nie było uwag. 

 

Ad 14) 

Wolne wnioski. 

W tym punkcie nie było pytań. 
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Ad 15) 

Zakończenie posiedzenia.                                                

Przewodnicząca Rady Renata Teresa Korek w związku z wyczerpaniem porządku obrad 

XXXV sesji Rady Powiatu zamknęła posiedzenie o godz. 10.35. 

 

  

 

Protokół sporządziła: Przewodnicząca  Rady Powiatu 

 Justyna Roszyk         Renata Teresa Korek 

dnia 27.09.2013r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Załączniki: 

  

     Nr 1-     lista obecności radnych, 

 Nr 2 -    lista przybyłych gości 

 Nr 3 -    porządek obrad 

 Nr 4 -    protokół  z ostatniego posiedzenia. 

 Nr 5 -    Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

 Nr 6 -    Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia informacji  o przebiegu  wykonania budżetu za I półrocze 2013 roku, o kształtowa-

niu się  wieloletniej  prognozy finansowej za I półrocze 2013 roku. 

 Nr 7 -    uchwała Rady Powiatu  w sprawie współdziałania między jednostkami samorządu terytorialnego  przy realizacji  zadania publicznego i 

wydzielenia  na ten cel  odpowiedniego majątku 

Nr 8-     uchwała  Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej innej jednostce samorządu terytorialnego. 

Nr 9-     uchwała Rady Powiatu w sprawie  zmiany  uchwały Nr XXVI/195/12 Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian  w budżecie powiatu na 

2013 rok. 

Nr 10 -  uchwała Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/196/12 Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian wieloletniej prognozy 

finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2013-2021. 

Nr 11 - uchwała Rady Powiatu w sprawie  uchwalenia regulaminu użytkowania hali widowiskowo-sportowej Gryf Arena w Gryficach. 

Nr 12 - uchwała Rady Powiatu w sprawie opłat za korzystanie z przystanków komunikacyjnych. 
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Nr 13 -  uchwała Rady Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Gryfickiego do projektu  realizowanego pod nazwą: „ Płoty  - miasto dwóch  

zamków – ochrona dziedzictwa kulturowego poprzez renowację i konserwację zamków na terenie Miasta Płoty” w ramach  Mechanizmu 

Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego  2009-2014 i Norweskiego Mechanizmu  Finansowego 2009-2014. 

 

   Uwagi do protokołu: 

......................................................................................................................................................................................  

............................................................................................................................. ......................................................... 

Protokół przyjęto na posiedzeniu w dniu .......................................................... . 


